



赵祺，分别于 2006 年和 2014 年在电子科技大学获得学士和硕士学位，现任西南通信研究所高级工程师、系统架构设计师、软件工程内部评估员。主要研究方向包括：数据安全交换与共享、高安全通信、密码服务构建等。近年来，主持多项国家自然科学基金、四川省重点研发项目等多项国家级/省部级项目，主持或参与过数据安全交换共享系统、分布式安全存储系统、统一权限管控系统等国家重要信息基础设施的研制。在国内外重要期刊和会议上发表学术论文 50 余篇，授权发明专利、软件著作权等 20 余项。

Zhao Qi received the BS and MD degrees from University of Electronic Science and Technology of China, Chengdu, China, in 2006 and 2014, respectively. He is currently a senior engineer, system architect and internal auditor of software engineering system architecture in Southwest Communication Research Institute. The main research areas include secure exchange and sharing of data, high-security communication and the construction of cryptographic services. Recently, he has presided over or participated in many national and provincial-level projects in related fields, including National Natural Science Foundation, Sichuan Provinces Key Research and Development Plan Project, etc. Moreover, He has presided over or participated in the development of National Important Information Infrastructure such as the Secure Exchange and Sharing of Data System, the Distributed Secure Storage

System, the Uniform Authorization System, and so on. He has published more than 50 academic papers in important journals and conferences, and more than 20 granted patent as well as computer software copyrights.